

To:

All Air Carriers headed towards the Kingdom of Saudi Arabia's airports

Reference:

- Telegram of the Minister of Interior No. (261073) dated 9/12 / 1440H.
- Telegram of Deputy the ministry of foreign Affairs for Consular Affairs No. (196999/40/001) and the date of 11/8/1440 AH.

Background:

The competent authority has noted that some of Saudi citizens visiting the Republic of India have violated the laws of the country which expose for arrest and trial.

Instructions:

Airlines operating from the Kingdom of Saudi Arabia's airports to the Republic of India are obliged to make advisories pertaining the Indian laws and regulations related to the restricted belongings carry by a passenger such alerts should be through social media, booking sites of these companies online, and other media platforms, to raise awareness of passengers, which is reflected in their commitment to regulations and instructions.

Attachment(s): Nil.

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي

A.P of the President of General Authority of Civil Aviation
for Economic Policies and Air Transport



محمد بن عبيد العتيبي

Mohammad O. Al-Otaibi

إلى:

كافة شركات الطيران التي تسير رحلات جوية
من مطارات المملكة إلى جمهورية الهند.

المرجع:

- برقية وزير الداخلية رقم (٢٦١٠٧٣) وتاريخ ١٢/٩/١٤٤٠هـ.
- برقية وكيل وزارة الخارجية للشؤون القنصلية رقم (٠٠١/٤٠/١٩٦٩٩٩) وتاريخ ٨/١١/١٤٤٠هـ.

نبذة:

لاحظت الجهة المختصة، قيام عدد من المواطنين السعوديين الزائرين لجمهورية الهند، بمخالفات للقوانين الهندية التي تعرضهم للإيقاف والمحاكمة.

التعليمات:

شركات الطيران التي تسير رحلات جوية من مطارات المملكة الى جمهورية الهند ملزمه بوضع إرشادات وتنبيهات عن القوانين والأنظمة الهندية، ذات الصلة بالمتعلقات التي يحضر على الراكب حملها وذلك من خلال وسائل التواصل الإجتماعي، أو مواقع حجز هذه الشركات عبر الإنترنت، وغيرها من المنصات الإعلامية المختلفة، لرفع مستوى الوعي لدى المسافرين، والذي ينعكس بالتالي على التزامهم بالأنظمة والتعليمات.

المرفقات: لا يوجد.